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Przewodniczaca  Komisji  Budzetu

Krystyna  Kuczera

Wniosek   w   sprawie   zabezpieczenia   Srodk6w   z   budzetu   na   przygotowanie   oferty   inwestycyjnej
sprzedazy teren6w po bytym szpitalu na terenie Miasta Ryduttowy

Zwracam  sic  o  wniesienie  pod  obrady  i  gtosowanie  na  Komisji  Budzetu  wniosku  o  zabezpieczanie
Srodk6w  finansowych  w  kwocie  300.000  zt  pochodzacych  z  wolnych  5rodk6w  za  rok  2024,  w  celu

przygotowania kompleksowej oferty sprzedazy teren6w po bytem szpitalu w Rydultowach.

Uzasadnienie  :

Uwazam   iz   jako   Powiat   Wodzistawski,   niezaleznie   od   prowadzonych   dziatafi   na   poszczeg6lnych
budynkach na terenie bytego szpitala w Ryduttowach, powinni5my przygotowa¢ alternatywe w postaci
kompleksowej  oferty  inwestycyjnej  dla  inwestora  zewnetrznego  do  sprzeda2y w/w  teren6w.  Oferta
inwestycyjna  powinna  zawiera€  in.in.  szczeg6towa  informacje  o  inwentaryzacji  budynk6w,  wycenie,
mediach,   planie   zagospodarowania   przestrzennego,   konserwatorze   zabytk6w   i   powinna   zosta¢

przygotowana w jak najszybszym  tempie  ze wzgledu  na  stan techniczny  budynk6w  i  koniecznos€ ich
szybkiego   zagospodarowania   i   nie   generowania   dodatkowych   koszt6w.   Oferta   powinna   r6wniez
zawiera€   informacje   o   ewentualnych   kosztach   zwiazanych   z  odstapienia   od   aktualnych   um6w   z
najemcami  czy  realizowanymi  projektami.    Przygotowanie  takiej  oferty  mogtoby  r6wniez  umozliwi6
wystanie  i  rozeznawania  na  rynku  mozliwosci  sprzedazy  catosci  nieruchomosci,  co  mogtoby  z jednej
strony wptyna6 znaczaco na poprawe kondycji finansowej a z drugiej strony na zmiane wizualna terenu.
W mojej ocenie oferta ta  powinna zosta6 przygotowana  przez firme zewnetrzna ze wzgledu  na skale i
czas realizacji dokomunetu.

Z powazaniem
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